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CHINA FUTURE LEADERSHIP PROJECT SCHOLARSHIP （中国未来领导精英项目奖学金）
International Application Form （申请表）


Thank you for your interest in applying to the CHINA FUTURE LEADERSHIP PROJECT SCHOLARSHIP.
This application form is designed to supplement your CV/resume to maximize your opportunity to demonstrate the qualities we look for in our team. 

（谢谢你对中国未来领导精英项目奖学金的申请。下表中的信息及你的简历将成为我们选拔获奖者的重要依据。）

Please ensure your CV/resume provides the following information: name, address, email address, academic history and an overview of your jobs and non-academic experiences.

（请务必在你提交的简历中包含以下信息：名字、地址、电子邮箱、学历、工作实习经历和课外活动经历）

Please complete this form in English. Note that it is not our aim to test your command of the English language; we are only interested in the content of your answers. All information provided to us is on a voluntary basis.

（请用英语填写下表。不过请注意，我们的目的不在测试你的英语能力，你填写的实际内容才是我们考查的关键）

Please submit this International Application Form with an article more than 1000 words IN CHINESE, which is about the experience in CHINA FUTURE LEADERSHIP PROJECT.

（请将填写好的申请表格，附上一篇1000字左右的中文文章——文章以参与CFL项目的教授课程为主题——通过以下方式提交到评选负责人）

Submit Options:

1. Please send your documents by E-mail:  SCHOLARSHIP@chinafutureleader.org  ;

（把电子版发到 SCHOLARSHIP@chinafutureleader.org）或

2. Please send to Fax: +86 10 6528 1136;

（发送传真到+86 10 6528 1136）
Personal details（个人信息）
	1a
	Last name（姓）
	
	1b
	First name （名）
	

	2
	Date of birth （生日）
	
	3
	Nationality （国籍）
	

	4
	Mobile phone number（移动电话）
	
	5
	QQ （即时通讯）
	

	6
	University （大学）
	
	7
	Graduate/Undergraduate（学历）
	

	8
	Address（地址）
	
	9
	Major(s)（专业）
	

	
	
	10
	E-mail address（电子邮箱）
	


Educational Background （教育背景）
	Period（日期）
	Name of School/Institute
（学校名称）
	Qualification Awarded
（学位名称）
	Scholarship/ Award
（奖项）

	From（起）
	To （止）
	
	
	

	MM/YY
（月/年）
	MM/YY
（月/年）
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	


Vocational Employment/ Internship （工作/实习经历）

(Please use supplementary sheet if needed) （如有需要，可另附单页）

	Period（日期）
	Employer
（机构名称）
	Responsibilities and Achievements
（工作内容和成绩）

	From（起）
	To（止）
	
	

	MM/YY
（月/年）
	MM/YY
（月/年）
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	


Skills （综合能力）

	Skills

	English（英语）
	PC Skills（电脑）

	　
	Excellent（优秀）
	Good （较好）
	Fair（一般）
	Poor（初级）
	　

	Spoken （口语）
	
	　
	　
	　
	

	Written （写作）
	
	　
	　
	　
	

	Other languages (Please specify)（如掌握其他语言，请注明是何种语言及掌握程度）
	

	
	

	Other Skills（特长/爱好）

	


Questions about you（回答问题，答案限150字内）
The following questions ask you to describe some key activities that you have been involved with in more detail. In no more than 150 words per question please focus on the role that you personally played when describing these activities.
	Please describe your most outstanding non-academic achievement highlighting your approach to any significant difficulties faced in meeting your objective(s).
（请举一个学习之外的能使你的领导力和解决问题的能力得到充分体现的事例，比如参与和组织学生活动等，描述你为实现目标做出了哪些努力，从中遇到了哪些困难并是如何克服它们的。）

	

	


	Please add any additional information that you would like to highlight in relation to your application. (Personal Development Award applicants, please describe your plans and what you expect to gain from the experience.)
（请在此补充你自己认为重要的、与本次申请相关的而尚未在上表中反映的信息）

	 


Please submit this International Application Form with an article more than 1000 words IN CHINESE, which is about the experience in CHINA FUTURE LEADERSHIP PROJECT.

（请将填写好的申请表格，附上一篇1000字左右的中文文章——文章以参与CFL项目的教授课程为主题——通过以下方式提交到评选负责人）

Submit Options:

1. Please send your documents by E-mail:  SCHOLARSHIP@chinafutureleader.org ;

（把电子版发到 SCHOLARSHIP@chinafutureleader.org）或

2. Please send to Fax: +86 10 6528 1136;

（发送传真到+86 10 6528 1136）
I declare that the information given above is correct and complete to the best of my knowledge and belief. 
（我保证以上信息准确属实）
Signature（签名）:





Date （日期）: 
____________________________________________________________________________________________
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